



BETHLEHEM
UNIVERSITY

جامعة بيت لحم



Chancellor of Bethlehem University

Announcement: Appointment of Vice Chancellor

His Excellency Archbishop Adolfo Tito Yllana, Apostolic Delegate to Jerusalem and Palestine, and Chancellor of Bethlehem University, announced today, 16 June 2023, that upon the proposal of Brother Armin Luistro, FSC, the Superior General of the De La Salle Christian Brothers, the Holy See has nominated **Brother Hector Hernán Santos González, FSC, EDD** to the Board of Regents to be elected as the 9th Vice Chancellor of Bethlehem University in the Holy Land.



Brother Hernán will be the Vice Chancellor Designate from the time of his arrival until he assumes full responsibility as Vice Chancellor on 1 January 2024. Prior to this, Brother Hernán will work closely with Brother Peter Bray, the current Vice Chancellor, to ensure a timely and smooth transition.

Brother Hernán is a native of Paraguay. He taught in Lasallian and Diocesan educational institutions in both Paraguay and Argentina. Brother Hernán holds a doctorate in Education from Iberoamerican University in Asuncion, Paraguay; a Master's in Education and University Didactics from American University in Asuncion, Paraguay; and a Master in Education and Educational Management from Iberoamerican University. While Spanish is his mother tongue, Brother Hernán is fluent in English having studied it abroad.

Brother Hernán is passionate about helping educators to reach their full potential; he is adept at making core decisions; and he comes with strong organizational abilities, management skills and is familiar with the use of technology in education.

Professor Bart McGettrick, Chair of the International Board of Regents commented: "The International Board of Regents is delighted to be able to appoint Brother Herman to this most important post in Bethlehem University. It is a source of much satisfaction and pleasure that a De La Salle Brother is appointed to carry on the traditions of the past 50 years. May he be given the strength of body and spirit to undertake the work that lies ahead - with the assurance of the full support of the Board of Regents."

Dr. Robert Tabash, MD, Chair of the Board of Trustees also commented: "The Board of Trustees is pleased to welcome Brother Hernán to his new post as Vice Chancellor of Bethlehem University, his new Lasallian home and to our beloved city of Bethlehem. We wish him Divine guidance and support in leading this great 50-year-old institution and we look forward to working closely with him for the benefit of the students and staff."



BETHLEHEM
UNIVERSITY

جامعة بيت لحم



Chancellor of Bethlehem University



الإعلان عن تعيين نائب الرئيس الأعلى

في هذا اليوم الجمعة، 16 حزيران 2023، أعلن سيادة رئيس الأساقفة أدولفو تيتو ليانا، القاصد الرسولي لدى القدس وفلسطين، والرئيس الأعلى لجامعة بيت لحم، أنه وبناء على اقتراح الأخ آرمن لويسترو، الرئيس العام لإخوة دي لسال المسيحيين، رشّح الكرسي الرسولي الأخ السالي الدكتور هيكتور هيرنان سانتوس غونزالس لمجلس الجامعة الدولي لانتخابه في منصب نائب الرئيس الأعلى التأسع لجامعة بيت لحم في الأرض المقدسة.

سيتمّ الأخ هيرنان منصب المرشّح لنائب الرئيس الأعلى عند قدومه وحتى استلامه كامل مسؤولياته نائباً للرئيس الأعلى في الأول من كانون الثاني 2024. خلال هذه الفترة سيعمل الأخ هيرنان بشكل وثيق مع الأخ بيتر براي، نائب الرئيس الحالي لضمان انتقال الصّلاحيات في الوقت المناسب وبسلاسة.

الأخ هيرنان هو مواطن من البراجواي، وقد علم في المؤسسات السالتيّة والتربويّة التابعة للأبرشيّة في البراجواي والأرجنتين. الأخ هيرنان حاصل على شهادة الدكتوراة في التربية من جامعة أيبيروأميريكان في أسونسيون، البراجواي؛ وشهادة الماجستير في التربية وفنّ التعليم الجامعي من الجامعة الأميركيّة في أسونسيون، البراجواي؛ وشهادة الماجستير في التربية والإدارة التربويّة من جامعة أيبيروأميريكان. بالإضافة إلى لغته الأم الإسبانيّة، فإنّ الأخ هيرنان يجيد الإنكليزيّة التي درسها خارج بلده.

يتميّز الأخ هيرنان بشغفه في مساعدة التربويين بلوغ قدراتهم القصوى. ويُعرف ببراعته في اتّخاذ القرارات الأساسيّة، ولديه قدرات تنظيميّة قويّة ومهارات إداريّة، كما أنّه مُلمّ باستعمال التكنولوجيا في التّعليم.

علّق البروفسور بارت ماكجترك، رئيس مجلس أمناء الجامعة الدوليّ بالقول: "يسرّ مجلس الأمناء الدوليّ تعيين الأخ هيرنان في هذا المنصب الهامّ في جامعة بيت لحم. وممّا يبعث على الارتياح والسّرور أن يُعيّن أحد الإخوة السالتيين ليواصل تقاليد الخمسين سنة الماضية. نسأل الله أن يمنحه القوّة الجسديّة والروحيّة للاضطرّاع بالمهامّ التي تنتظره - مع تأكيد المجلس الدوليّ على تقديم الدعم الكامل له."

كذلك علّق الدكتور روبرت طيش، رئيس مجلس أمناء الجامعة قائلاً: "يسرّ مجلس الأمناء أن يُرحّب بالأخ هيرنان في منصبه الجديد نائباً للرئيس الأعلى للجامعة، وإلى بيته السالي الجديد، وإلى مدينتنا الحبيبة بيت لحم. كما نطلب له العناية الإلهيّة والدعم في قيادة هذه المؤسسة العظيمة ذات الخمسين سنة، ونتطلّع إلى العمل معه بشكل وثيق لما فيه مصلحة الطلبة والموظّفين."